
Zapisnik sa redovne polugodišnje Skupštine Biciklističkog
kluba ''Crikvenica''

održane dana 20.04.2024. u 14h u sali za sastanke u dvorani, Kotorska ul. 15a-Crikvenica

Dnevni red:

1. Izbor radnog predsjedništva: voditelja skupštine i 2 verifikatora zapisnika
2. Prijedlog i usvajanje dnevnog reda  
3. Čitanje i usvajanje zapisnika s prethodne redovne skupštine
4. Brisanje neaktivnih članova 
5. Financijska realizacija 2023.-izvješće Uprave i odluka o rasporedu viška sredstava
6. Organizacija biciklijada tijekom 2024. godine
7. Razno 

Prisutni članovi:  Dragan Sladonja,  Robert Šandl, Dario Manestar,  Marko Marčelja, Saša Mureta,
Marko Jerković, Karlo Crnković, Dino Mataija, Alen Tomašev, Tibor Tramišak, Alen Cuculić, Filip
Ružić,  Mario  Zubčić,  Tomislav  Peranić,  Dalibor  Medić,  Frane  Medić,  Goran  Balenović,  Zdravko
Moškun. Ukupno 16 članova sa pravom glasa.

Ad.1

Voditelj skupštine je Dragan Sladonja,  a verifikatori zapisnika su Alen Tomašev i Dario Manestar. 
Potvrđeno jednoglasno.

Ad.2

Prijedlog i usvajanje dnevnog rada također su prihvaćeni jednoglasno.

Ad.3

Dragan je pročitao zapisnik sa prethodne redovne skupštine održane u 12/2023 te je isti također 
potvrđen jednoglasno.

Ad.4

Predloženi za brisanje iz članstva kluba su: Danijel Sokolić (na vlastiti zahtjev), Jan Ferenčić i Jakov
Stanić (neaktivnost). Brisanje iz članstva imenovanih potvrđeno je jednoglasno.
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Ad.5

Financijsku realizaciju kluba i opće finacijsko stanje obrazložio je Dragan Sladonja. Članovima su
prezentirani prihodi i rashodi kluba, a spomenuti su donatori kluba. Prezentiran je i višak sredstava
na kraju 2023.g. s naznakom da će se ta sredstva utrošiti za tekuće obveze kroz cijelu 2024.g. što
su prisutni članovi podržali jednoglasno. Konstatirano je da je trenutno financijsko stanje kluba
zadovoljavajuće  i  stabilno,  klub  ima sredstava za podmirivanje  obveza proizašlih  iz  utrkivanja,
nabavu pokojih biciklističkih rekvizita i sl. Shodno tome, pred manje od mjesec dana realizirana je
nabavka valjaka za zagrijavanje prije utrke. Nitko od prisutnih članova nije imao primjedbe na
izloženo financijsko stanje.

Ad.6

Klub je za 2024.g. uz pokroviteljstvo TZG Crikvenice planirao održati dvije biciklijade (proljetnu i
našu Panoramu Vinodola), a dodatno je turistička zajednica tražila organizaciju još dvije biciklijade
u sklopu njihovog Outdoor experience festivala. No, trenutno su jednu biciklijadu odgodili, a ostaje
za vidjeti da li će se održati planirana druga biciklijada u jesenskoj shemi događanja u planu TZG-
a.
Članovima kluba je prezentirana tema nedavnih razgovora kluba sa čelništvom TZG Crikvenice u
kojem čelnici TZG-a žele da klub ponovno održi biciklistički marathon koji bi bio u UCI kalendaru
kao C1 ili C2 utrka. Izražen je određena skepsa oko tog prijedloga budući da organizacija takve
vrste maratona stoji između 20.000 i 25.000€, potreban je ogroman angažman oko organizacije i
planiranja utrke, a klub ne može garantirati da će na utrku doći 200 ili više maratonaca željnih
natjecanja, dok manji broj učesnika dovodi u pitanje spomenuto ulaganje u organizaciju maratona.
Razmatrali  smo  i  ponovnu  organizaciju  XCO  utrke  (zadnju  smo  održali  2015.g.  na  lokaciji
Podbadnja),  međutim  mišljenja  smo  da  bi  trebalo  definirati  potpuno  novu  stazu  prilagođenu
današnjim standardima natjecanja i to isključivo na području Grada Crikvenice što je opet dosta
teško za izvesti. Na kraju je zaključeno da o toj temi moramo dodatno razgovarati.

Ad.7

U točki razno nije bilo previše tema osim što je Igor Posarić izrazio želju više klupskog druženja i
podsjetio sve prisutne kako se u njegovo vrijeme često klub okupljao i išao na zjedničke vožnje,
spomenuo je i Velebit odnosno Zavižan. Robert Šandl mu je odgovorio da za takvo što ne postoje
prepreke niti danas i neka u sezoni kada bude toplije inicira jedno takvo druženje i okupljanje.

Sastanak je završen u 15:30h.

Verifikatori zapisnika: Alen Tomašev__________________
                               Dario Manestar_________________

Robert Šandl, tajnik  udruge
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